
 

 
 

Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte i Norrvikens Villaägareförening 2023-08-22 

 

 

Närvarande: 

Jan Sannergren ordf 

Eva Schreiber  

Johan Lundmark  

Viveka Eriksson sekr. 

 

Närvarande via Teams:  

Gunnar Lustig 

Monica Wennerland Berglund 

Gerry Johansson  

 

Ej närvarande:  

Jan-Otto Lindell 

 

 

 

 

 

 

 

§ 1.  Mötet öppnas 

 

Ordföranden öppnade mötet. 

 

 

§ 2.  Godkännande av dagordning 

 

Dagordningen godkändes. 

 

 

§ 3.  Genomgång av föregående styrelsemötesprotokoll, 2023-06-09 

 

Protokollet från föregående styrelsemöte godkändes och lades till handlingarna. 

 

 



§ 4.  Ekonomi 

 

På kontot finns idag 80 578 kr varav 20 427 kr har inkommit via Swish. 

Johan tar nu över kassörsrollen från Jan-Otto.  

Janne, Johan och Eva är alla tre behöriga att göra utbetalningar från föreningens konto. 

Johan kommer att överta Jan-Ottos dokument som rör kassörsjobbet och även se till att alla fakturor 

blir betalda. 

 

 

§ 5.  Medlemsantal 

 

Norrvikens Villaägareförening har nu 311 medlemmar. I juni hade vi 319 medlemmar.  

Eva har skickat en fråga till Personkontakt.se för att se om vi kan få en lista på nyinflyttade i 

Norrviken.  

Med hjälp av villaägarnas medlemsregister kan vi hitta de norrvikenbor som inte är medlemmar.  

Vårt gamla Välkommenbrev kan återanvändas efter några små uppdateringar. 

 

 

§ 6.  Facebook 

 

Johan och Monica kommer att lägga ut information på sociala medier om att vi planerar att byta ut 

den gamla bryggan mot en ny i vår, men att litet mer pengar behöver samlas in. Vi behöver också 

hjälp av medlemmar med bortforsling av den gamla bryggan och sjösättning av den nya.  

Viveka ska skicka samma meddelande till de mejl-adresser som finns i medlemsregistret. 

 

Monica ska byta ut den gamla inplastade affischen vid bryggan till en ny. En affisch kan även sättas 

upp vid exempelvis ICA. 

 

Event på Facebook ska skapas för höstens aktiviteter: Norrvikenvarvet, rundvandringar, höstkonsert 

 

 

§ 7.  Information: Villaägarna/Trafikverket/Sjösportcenter 

 

• Villaägarna: Inget nytt 

 

• Trafikverket: Fortfarande har inga pengar avsatts till breddningen av E4 men arbetet har 

trots det påbörjats. 

 

• Sjösportcenter: Centret invigdes den 19 augusti med representanter från kommunen, öppet 

hus och aktiviteter. Eva deltog vid invigningen och i egenskap av representant från NVF 

gratulerade hon kanotklubben och skridskosällskapet till deras fina nya sjösportcenter och 

överlämnade en hortensia i kruka, 

 

 

§ 8.  Bryggan 

 

Den nya bryggan kommer att kosta cirka 37 500 kr. Vi har fått in drygt 20 000 kr via swish och 

NVF bidrar med 10 000 kr. Det saknas alltså cirka 7 000 kr som vi hoppas kunna samla in under 

hösten och vintern.  

Den nya bryggan kommer att beställas av Eva med leverans under april - maj. 

 



 

§ 9.  Möte med kommunen 5 september 16.00 

 

Aktuella frågeställningar: 

Entré Norrviken Östra - vägen och parkeringar vid IP, vad händer vid Svartbäcken, badplatsen vid 

Torparängen, bullervallar, de många olika hastighetsbegränsningarna på Norrvikenleden, ny utfart 

från Viby mot Stäketvägen. 

 

 

§10.  Aktiviteter hösten 2023 

 

• Rundvandringar: Eva guidar på Västra åsen den 8 oktober klockan 15.  

 

• Norrvikenvarvet: 24 september. Eva ansvarar. Viveka och Tage hjälper till. Gunnar ska be 

restaurang Svea att bidra med priser. Även Percys och Saxess ska tillfrågas av Monica resp. 

Janne. Eva ska höra med ICA om de kan bidra med frukt och dricka till barnen. 

 

• Höstkonsert i S:t Larsgården: Slutet av oktober eller slutet av november. Gerry ansvarar. 

 

 

§11.   Övriga frågor 

 

• Nya styrelsemedlemmar – Sofia Ferm och Lina Posse ska inbjudas till nästa styrelsemöte. 

Om de är intresserade kan de börja delta i styrelsen som adjungerade för att sedan väljas in 

vid nästa årsmöte. Monica ska inbjuda Sofia och Eva ska inbjuda Lina. 

 

• Nyhetsbrev – Så snart som möjligt. Eva skriver brevet och Viveka ordnar med tryckning 

 

 

§ 12.  Nästa möte 

 

Styrelsemöten under hösten: 

• 20 sep kl. 19.00 hos Monica 

• 25 okt kl. 19 hos Eva 

 

 

 

 

Vid protokollet                                                                             Justeras: 

 

 

 

 

Viveka Eriksson    Jan Sannergren 


